
 

 

Styrelsen i Fröjel Fibers svar på motion till årsstämman från Per Walldeck. 
 
I samband med byte till ny hemsida fanns protokoll m m under en tid inte tillgängliga, 
detta beklagar styrelsen. Protokollen har alltid tidigare lagts upp inom stipulerade tider. Nu finns alla 
dokument på plats. 
 
När det gäller att protokoll från årsmöten skall göras tillgängliga inom stipulerade tider, protokoll 
inom 3 veckor och besvärstid 3 månader, har styrelsen ingen annan åsikt än motionärens. 
 
Slutligen yrkar motionären att styrelsen, inför kommande årsmöten, skall lägga dessa i anslutning till 
större helger under våren. Detta för att fler sommargotlänningar skall ha möjlighet att delta. 
Styrelsen har åren tillbaka försökt variera tiderna, också i anslutning till större helger utan påtagligt 
fler deltagande. Storhelger är också en reseanledning för oss fastboende bort från ön. 
Styrelsen vill inte låsa årsmöten till specifika helger utan bör ha frihet att, från år till år, bedöma  
lämplig tid. 
 
Styrelsen föreslår stämman att: 
Avslå motionärens yrkanden att låsa årsmöten till specifika helger/tider. 


